



中国国际进口博览会
CHINA INTERNATIONAL
IMPORT EXPO

ICBC  中国工商银行

中欧企业家大会 China Europe CEO Summit

邀请函 INVITATION

尊敬的阁下：

第三届中国国际进口博览会将于2020年11月5日至10日在国家会展中心(上海)举办。为促进中欧投资贸易合作,在中华人民共和国商务部的大力支持下,中国工商银行拟于11月6日(周五)上午在国家会展中心(上海)西厅主办“中欧企业家大会”。

作为进博会的官方配套活动,中欧企业家大会将邀请中欧政要、中欧企业代表等出席并致辞,并围绕“新时代中欧贸易投资合作”、“后疫情时期的中欧产业链供应链稳定”等议题进行专题讨论。

现诚邀您出席大会,共同开启中欧合作新篇章。

中国工商银行

Dear Sir/Madam,

The third China International Import Expo(CIIE) will be held in the National Convention Center (Shanghai) from November 5th to 10th, 2020. With the aim of promoting investment and trade between China and Europe and supported by the Ministry of Commerce of the People's Republic of China, the Industrial and Commercial Bank of China will host the China Europe CEO Summit in the morning of November 6th (Friday) at the West Hall of the National Convention Center (Shanghai).

As an official CIIE side event, the Summit will invite government officials and entrepreneurs from China and Europe to deliver speeches and share insights in panel discussions on topics including China-Europe Trade and Investment Cooperation in the New Era, and Post COVID-19: Stabilizing China-Europe Industrial and Supply Chains.

Hereby we cordially invite you to join us in the Summit and open a new chapter of China-Europe cooperation together.

Industrial and Commercial Bank of China